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Katarzyna Cedro- Lisowska
Radna Cminy Blizyn
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Szanowny Pan
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W6jt Cminy Bli2yn

lnterpelacja

Szanowny Panie W6jcie,
Zwracam siq z pro5bq o udzielenie informacji na temat hydrant6w na
terenie solectw Kucqb6w oraz Nou4r Odrowqzek:
Kiedy ostatnio zostal dokonany przeglqd sprawno6ci hydrant6w?
Czy sq obecnie jakies niesprawne hydranty? JeSlitak, to gdzie i ile?
lstnieje r6wnie2 potrzeba zamontowania wigkszej ilosci hydrant6w
nadziemnych- w miejscach latwo dostqpnych oraz dobrze widocznych.
W czasie akcji ratowniczo-gaSniczej najwazniejszy jest czas, kt6ry w
sytuacji konieczno5ci korzystania jednostki z oddalonego hydrantu lub
poszukiwania podziemnych hydrant6w na czqsto zaniedbanych i

niekoszonych posesjach znacznie wydlu2a czas dzialania. Poprawi to
znacznie kwestiq bezpiecze6stwa naszych mieszkanc6w.
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